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Agenda Bestyrelsesmøde 

Dato: 16/05/2023 kl. 18.30 Afbud: ingen 

Sted: HRK-kontor  

Punkter:  

Nyt fra formanden 

 

- Husk at bestyrelsens drøftelser er fortrolige, og at alle skal være loyale over for 

de beslutninger som bestyrelsen træffer 

 

Klubbens økonomi 

 

- Saldobalance. Driftsomkostning uden rideskolen er ca. 400.000 kr. Rideskolen 
ligger på omkring 150.000kr. Saldobalancen ser fornuftig ud, men der kommer 
nogle fakturaer for bla. boksreparation. Vi har søgt om aktivitets- og 
lokaletilskud som skal rettes til inden årets udgang. Maria gør dette sammen 
med Anette.  Marie-Louise har hjulpet med at få lukket regnskabet for 2022 og 
har sat Anette ind i bogføringsopgaven. 

- Handicapridning – er det noget vi skal overveje? Vi kan eventuelt søge tilskud. 
Mette Larsen på kommunen har oplyst, at der ydes 3 x aktivitetstilskud pr. 
handicappet medlem (=1470 kr. pr. medlem). Derudover ydes der ikke tilskud 
hertil fra kommunen. 

- Afregning vinterspringstævne-Ida. Overskuddet samlet fra årets tre første 
stævner er 53.000kr. Dette er bogført. 

- Træpiller er faldet i pris – pensionærer ønsker mulighed at vælge træpiller frem 
for spåner – er vi klar til at genindføre og hvordan? -Dorte/Charlotte Dorte 
finder ud af hvor mange, som faktisk er interesserede. Herefter tages 
beslutning.  

- Pris på vask, skridtbånd og sole, skal den ned igen? /Dorte Beslutning: 25% ned i 
pris fordi elpriserne er faldet. Dorte sbeder Annette om det. 

- Overforbrug af hø/wrap/Maria Der hører 3x3kg med i bokslejen, men dem der 
betaler for ekstra mængde, får mere end de betaler for. Dorte snakker med 
Bettina og tjekker hvad der står på hjemmesiden, så der fremover betales 
korrekt. 

 

Beretning fra udvalg 

 

- Juniorudvalg/Victoria. Victoria prøver at få nogle hjælpere i et udvalg. 

- Stævneudvalg/Ida – status vedrørende stævne d. 27.-29. maj. Forbundet havde afvist 

ubegrundet så efter forsinkelse er der nu lagt proportioner ud. Vandingen er der styr på 

(Victoria). Fredagen før bygges bane og der gives pizza til hjælpere.  

- Festudvalg/Ida Ida hører Maria Ramsdal om hjælp til at afholde en sommerfest. 
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- Cafeudvalg/Ulla Nicole stopper efter pinsestævnet – Ida spørger Jill (Baldur) Ulla og Ida 

laver opslag 

- Aktivitetsudvalg/Ida maledag Kr. Himmelfart 

- Sponsorudvalg/Dorte har søgt KRAFT om sponsorpræmier til næstkommende stævne. 

Derudover har vi præmier på lager, så der er ikke behov for at søge om yderligere til dette 

stævne. 

- Fondsudvalg/vedligeholdelsesudvalg/Dorte har søgt Friluftrådet om midler til renovering af 

kravlegården, DIF/DGI om tilskud til ny elevpony.  Jem & Fix om stolper til Kikhanebakken 

samt maling til spring m.m.  Hårde hvidevarer fra Nodeafonden som har doneret 20.000 kr. 

til dette formål. 

 

Personale 

  

- Arbejdsskadesag skal den påklages? – OBS på klagefristen (4 uger fra modtagelsen den 

4. maj 2023).  

- Information om ansættelse af ny staldmedarbejder/handymand (Claus) pr. 22. maj 2023 

- Monica retur fra barsel 6. juli 2023. men afholder efterfølgende ferie. Tilbage i stalden 

mandag uge 31. 

- Lønniveau 1. mand. Der tages en snak med 1. mand efter 3 måneder og ser afhængig af 

status. 

- Lønniveau staldpersonale. Vi skal være opmærksomme på om lønnen er ok og om den 

evt. skal justeres for at holde på folk. 

- Indhentelse af børneattester på alle nyansatte – hvem tager sig af det? Anette /Dorte 

- Udmelding til pensionærer om at personalet ikke har til opgave at assistere ved 

dyrlægebesøg eller når der kommer smed. Herunder, at personalet ikke har som 

opgave at trække heste ind/ud på ”skæve” tidspunkter. Det betyder, at hvis 

dyrlæge/smed kommer i det tidsrum hesten har foldtid så skal man som pensionær selv 

sørge for at hesten kommer ind/ud fra fold uden personalets hjælp hertil. Dyrlæge 

ordineret medicin kan gives efter aftale. 

 

Rideskolen 

        - Info fra rideskole rep. -Mia-Louise Clara/EQ bør være lidt hurtigere til at melde ting ud 

f.eks ridning på helligdagene. Mia-Louise har talt med Clara/EQ om at lave et 

velkomstbrev til nye elever. 

        - Indkøb af ny rideskole hest efter Ejner som er aflivet – Frode er ny og fungerer rigtig 

godt. Ponyen er lidt vågen men fungerer. Kan Clara/EQ lave opslag om 

hestene/ponyerne? Kia er virkelig gammel – er det fair at have hende gående? 

 

Drift 

 

Henvendelse fra kommunen om miljøtilsynet: Status: 

- Jordprøver skal foretages af sagkyndig certificeret virksomhed (Ulla) 
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- Erklæring fra sagkyndig om beton tilstand i møddingskummerne – sagkyndig 

erklæring skal sendes til km (Ida/Cille) spørger Steffen 

- Overdækning af mødding (Dorte) snart på vej med løsning 

- Charlotte information om forskellige tiltag 

- Revne i tagkonstruktion (Ulla) er i kontakt med DTU folk 

 

Vedligehold 

 

- Springbane – skal vi bestille renovering nu - ja/Dorte vi lægger også aftale ind med 

ridehuset 

- Spuling/renovering af dræn -ok til at få det igangsat - ja/Dorte 

- vedligeholdelsesplan med estimerede udgifter er under udarbejdelse/Dorte 

 

                 Henvendelser fra medlemmer og andre 

 

- Mail 15.05. fra pensionær ang. Kvalitet af spåner. Besvaret 

 

 

Diverse  

 

- Bestyrelsens overholdelse af klubbens regler/Maria. Vi skal være det gode eksempel 

- Opdateret nøgleliste/ Ida status Bettina kender ikke til nøgleliste. Ida spørger Christina 

- Leasing af maskiner /Ida status udløber til 30.9.2024 (staldkatten) og traktoren 

31.5.2024 2024. Der står noget i aftalen omkring hvordan maskinerne skal se ud, når de 

afleveres og at vi skal anvise køber – Ida kigger nærmere på nuværende og fremtidige 

aftaler. Også tjek op på service status. 

- Nyt køkken cafe – Gjørup- /Ida status intet nyt 

- Boks til strøm til HRKs egne sommergræsfolde/Ida status Ida skriver ud om ekstra 

arbejdsdag til at ordne foldene. 

- Status aktionsliste- link: Aktionsliste (kræver google-konto).  

- Må vi/vil vi sætte bogstaver op på udendørsdressurbanen? – Dorte: sæt er fundet i 

gemmerne og sættes op. 

- Indkøb af nyt termostatbatteri til lejlighed ca. 900 kr. godkendt 

- Varmtvandsbeholder i lejlighed er utæt  - Claus kigger på det 

- Evt sidste weekend i juni (24-25 juni) til klubmesterskab med alle medlemmer  

 

 

 

 

 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1mPVYE90ElSq0jAsUQaCtBhsMPkSCh6ejny6sMM04KXo/edit?usp=sharing

